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Beslutningsreferat af mødet tirsdag den 5. marts fra 
kl. 08-10 

Vært: CELF Merkurs Plads 1, Nykøbing F. 
 

 

Inviterede: Birgitte Faber, Charlotte J., Britta, Peter, Charlotte M., Niclas, Susanne, Britt, Conny, Thomas, Tina 
Sejr Larsen, Vicki Laxholm og Benedicte 

Afbud modtaget fra:  Britt, Niclas, Charlotte M., Thomas, Vicki Laxholm, Tina Sejr Larsen og Conny 
  

1) Godkendelse af referat fra seneste møde samt dagsordenen til i dag. 
ad 1) Godkendt – bortset fra at Britta ikke var til stede på sidste mødet. Dagsorden godkendt. 
Allerførst blev der en præsentationsrunde. Birgitte er rektor og har mange kasketter på, da hun 
p.t. varetager EUD, HKX, HTX og EUX. Der bliver ansat en vicerektor. Vi får nærmere at vide, hvem 
der bliver knyttet til udvalget. Benedicte har meddelt, at hun går på pension pr. 30/6 og 
formandsposten går videre. 
 

2) DE medlem efterlyses stadigvæk og efterspørgsel af en person, som har kontakter i Nakskovs 
byliv. 
 
Ad 2) Birgitte Faber kontakter Charlotte M. for at vi kan få et medlem.  
 

3) AUB midler marts 2024– hvad skal vi søge om? Bilag med Procedure for AUB-ansøgninger 
vedlagt. 
 
ad 3) AUB-ansøgninger er for sent nye frister 1/3 og 1/8, så der ventes. Charlotte J. har efter 
mødet sendt følgende tekst, som vi alle gerne må være opmærksomme på: 
https://www.uddannelsesnaevnet.dk/skoler/aub-ansogning  

Det er en arbejdsproces, der tager lidt tid, så hvis vi alle allerede nu begynder at tænke på, 

hvad der evt. kan søges til, vil det være en god idé 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.uddannelsesnaevnet.dk%2Fskoler%2Faub-ansogning&data=05%7C02%7Cbenedicte.drejer%40hk.dk%7Cade2b210a6f647cd2d8808dc3cffaf8b%7C0fcbce83c2d9495cbfb4d86a692af1ca%7C0%7C0%7C638452316065465593%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=DVcaTDt8G4Em%2B8Dh6p%2BOF4H6NAFJVQ%2F0jHqSZ4fvyJY%3D&reserved=0
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4) Opdaterede tal: Hermed antal elever pr. d.d. 

Optagne 

  EUD EUX 

Detail 16 2 

Handel 5 2 

Kontor   4 

I alt 21 8 

Herunder dialog: Se Link til CELF hjemmeside hvad LUU’s rolle : https://www.celf.dk/samarbejde-
2/lokale-uddannelsesudvalg-luu/ .  

Peters input til et punkt på hvert møde i forhold til trivsel, udvikling og kvalitetssikring. (se 
vedlagte notat i indkaldelsen) 
 
ad 4) Ovenstående er taget til efterretning og vi bliver informeret fremadrettet, hvad der sker af 
aktiviteter, udvikling trivsel mm. Det sociale er udvidet for både elever og lærere.  

5) Bordet rundt ”siden sidst” med nyt fra de forskellige medlemmer & herunder aktiviteter 
 
ad 5) Hvad gør vi fremadrettet? Nu er det historiefortællinger om vores skole der dur og ekstra 
aktiviteter.  
YouSee, Bygma samt Vestas og Føtex er virksomheder, som Birgitte nu besøger efter deres 
ønske. Vil se om der kan laves en profil/et narrativ, som appellerer til de unge og giver mening 
for virksomhederne. Tror på, at det bliver ordet ”projektledelse”, som vi skal hæfte på og give 
en god fortælling.  
Birgitte fortalte også om de nye tiltag inden for iværksætteri Hop på – Hop af, projektledelse og 
innovation, som er arbejdende værksteder. EUD er flyttet tættere på kantinen og der er nu 
fælles lærerværelse. Vi skulle afgjort bruge hinanden og netværke med erhvervslivet. 

6) Møderække i 2024 
ad 6) Vi blev enige om at mødes inden sommerferien. Og det bliver fredag den 31/5 kl. 08-
10.00. Stedet bliver oplyst, når dagsorden bliver sendt ud. 

7) Fokus til næste møde. 
ad 7) Trivsel, udvikling og kvalitetssikring. 
 

8) Evt. 
ad 8) Intet besluttet under dette punkt.  
 

Vi har siden opstart indmeldt 1 EUD-elev, og udmeldt 2 EUX-
elever.   

Udmeldelserne skyldes, at  

1) uddannelsen er for svær – vil tage HF på VUC i stedet 
2) sygdom 
 

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.celf.dk%2Fsamarbejde-2%2Flokale-uddannelsesudvalg-luu%2F&data=05%7C02%7Cbenedicte.drejer%40hk.dk%7C7020b688303640d67cbb08dc225d7e6e%7C0fcbce83c2d9495cbfb4d86a692af1ca%7C0%7C0%7C638423032665390346%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=Z%2FRX8dI0TpknWpXYyAnFS5bbHrlktsbRvvK5pDm0KSw%3D&reserved=0
https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.celf.dk%2Fsamarbejde-2%2Flokale-uddannelsesudvalg-luu%2F&data=05%7C02%7Cbenedicte.drejer%40hk.dk%7C7020b688303640d67cbb08dc225d7e6e%7C0fcbce83c2d9495cbfb4d86a692af1ca%7C0%7C0%7C638423032665390346%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=Z%2FRX8dI0TpknWpXYyAnFS5bbHrlktsbRvvK5pDm0KSw%3D&reserved=0
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